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PROTOKÓŁ Nr 21/2011

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia

z dnia 10 października 2011r.

Obecni:

1. Tadeusz Sasin - Przewodniczący Komisji
2. Robert Szydlik - Zastępca Przewodniczącego
3. Włodzimierz Fydryszek - Członek Komisji
4. Stefan Mikiciuk - Członek Komisji
5. Kamil Laskowski - Członek Komisji

Goście:

1. Dariusz Kur – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług
2. Włodzimierz Romański – sołtys Jarzębiej Łąki
3. Marian Rucińki – członek rady sołeckiej, Jarzębia Łąka
4. Krzysztof Wysocki – członek rady sołeckiej, Jarzębia Łąka
5. Zdzisław Michalik – mieszkaniec Jarzębiej Łąki
6. Zbigniew Rosa – mieszkaniec Jarzębiej Łąki

Porządek:

1. Zapoznanie się z propozycją mieszkańców zakupu od kolei dawnego budynku 
stacyjnego z przeznaczeniem na świetlicę wiejską.
2. Wizja lokalna na terenie, na którym mogłaby w przyszłości powstać “Biblioteka 
Plus”
3. Wizja lokalna na boisku wiejskim.
4. Sprawy różne
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1. i 2.

Sołtys Włodzimierz Romański wraz z członkami rady sołeckiej oprowadzili 
członków Komisji po terenie i budynku stacyjnym. Mieszkańcy podnosili kwestię, że 
ww. budynek – w związku z planowaną przebudową linii kolejowej Tłuszcz – 
Ostrołęka – będzie można nabyć od kolei najprawdopodobniej za dość korzystną 
cenę. Mieszkańcy zwracali uwagę, że nieruchomość jest atrakcyjna ze względu na 
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lokalizację działki oraz fakt, że drewniany budynek stacyjny mógłby po remoncie 
służyć jako doraźna siedziba wiejskiej biblioteki i świetlicy. 

Radny Dariusz Kur powiedział, że tę kwestię powinna poprzedzić analiza celowości 
takiego zakupu: poznać cenę nieruchomości i koszty ewentualnej adaptacji budynku. 

Radny Tadeusz Sasin zwrócił uwagę, że architektura budynku stacyjnego jest 
bardzo interesująca i warto zastanowić się nad możliwością jego uratowania.

Radny Robert Szydlik potwierdził, że ww. budynek stacyjny przedstawia wartość 
jako zabytek drewnianej architektury, ale jednocześnie wyraził obawę, czy 
przystosowanie 100-letniego drewnianego budynku na wskazane przez mieszkańców 
cele nie pociągnie za sobą zbyt wysokich kosztów. Remont mógłby okazać się bardzo 
drogi i nie wiadomo, czy stan techniczny budynku uzasadnia celowość 
podejmowania takiej inwestycji. Radny przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu 
Komisji Oświaty p. Agnieszka Szyszkowska wyraziła wolę napisania wniosku 
projektowego na budowę tzw. Biblioteki Plus (biblioteka ze świetlicą wiejską). 

Radny Kamil Laskowski przypomniał, że według słów p. Agnieszki Szyszkowskiej 
jest szansa zdobycia dofinansowania takiej inwestycji na poziomie 75%, przy czym 
wkład własny wyniósłby jedynie 25%.

Radny Dariusz Kur dodał, że na poczet wkładu własnego można byłoby wnieść 
grunt, który należy do gminy i znajduje się po sąsiedzku ze stacją PKP Jarzębia Łąka, 
na której w ubiegłym roku rozpoczęto urządzanie boiska. W związku z tym, że pod 
boisko zabezpieczono na wyrost plac, na którym zmieściłoby się pełnowymiarowe 
boisko, zmieściłaby się tam również Biblioteka Plus.

Zarówno Sołtys jak i mieszkańcy Jarzębiej Łąki potwierdzili, że są zaintersowani 
podjęciem próby uzyskania takiego dofinansowania, jednak nie zmienia to ich 
planów związanych z budynkiem stacyjnym. 

Radny Stefan Mikiciuk powiedział, że biblioteka ze świetlicą są w Jarzębiej Łące 
bardzo potrzebne i że członkowie Komisji na pewno poprą starania mieszkańców w 
tym zakresie. Zapytał też, czy p. Sołtys rozmawiał na temat zakupu budynku 
stacyjnego z Burmistrzem Tłuszcza.

Sołtys Włodzimierz Romański powiedział, że rozmawiał z Panem Burmistrzem, 
który ma w sprawie tej nieruchości kontaktować się ze spółką PKP Nieruchomości o. 
w Siedlcach. 

Obecni na miejscu członkowie rady sołeckiej i mieszkańcy Jarzębiej Łąki (Marian 
Rucińki, Krzysztof Wysocki, Zdzisław Michalik i Zbigniew Rosa) potwierdzili, że 
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społeczność wiejska jest żywo zaintersowana utworzeniem na terenie budynku 

stacyjnego świetlicy wiejskiej, w związku z czym wywiązała się dłuższa dyskusja.

Ad. 3.

Mieszkańcy Jarzębiej Łąki oraz radny z tego okręgu Dariusz Kur oprowadzili 
członków Komisji Oświaty po należącym do gminy terenie przylegającym do stacji 
PKP Jarzębia Łąka, na którym w ubiegłym roku rozpoczęto urządzanie boiska. 
Według słów mieszkańców jesienią ubiegłego roku przeprowadzono szereg prac 
ziemnych, ale inwestycja nie została ukończona. Mieszkańcy spodziewali się, że na 
boisku zostanie założona murawa i ustawione bramki. Wyjaśniali też, że 
skomplikowana jest sprawa dojazdu do działki. Wykonawca musiał poruszać się po 
prywatnej działce, by wjechać na teren przyszłego boiska, ponieważ grunt pod drogą 
gminną jest w całości porośnięty krzakami, o czym radni z Komisji Oświaty  mogli 
naocznie się przekonać.

Sołtys Włodzimierz Romański wskazał na konieczność doprowadzenia do działki 
mediów (z odległości ok. 100-150 m), jeśli w przyszłości miałaby powstać w tym 
miejscu Biblioteka Plus. 

Część radnych miała wątpliwości, czy na jednej działce zmieści się zarówno boisko 
jak i biblioteka. 

Radny Włodzimierz Fydryszek powiedział, że na tym terenie mieści się 
pełnowymiarowe boisko, w związku z czym miejsca jest dość, ponieważ wiejskie 
boisko nie musi mieć wymiarów olimpijskich. 

Wywiązała się dyskusja. 

Ad. 4.

1) Obecni na miejscu radni (Dariusz Kur, Robert Szydlik i Tadeusz Sasin), którzy 
pracują także w Komisji Rewizyjnej, powiedzieli, że Komisja Rewizyjna 
zainteresuje się sprawą niedokończonego boiska, tj. ustali, jaki zakres prac 
zgodnie z umową miał zostać wykonany przez wykonawcę, któremu prace 
powierzyła Gmina. 

2) Sołtys W. Romański zapytał, kiedy będzie do wglądu protokół z tego 
posiedzenia wyjazdowego Komisji. Przewodniczący Komisji Oświaty Tadeusz 
Sasin powiedział, że po kolejnym posiedzeniu Komisji, na którym protokół 
zostanie przyjęty.
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3) Wszyscy zebrani umówili się, że będą się ze sobą kontaktować, jeśli pojawią 
się nowe informacje nt. projektu, którego napisania podjęła się p. Agnieszka 
Szyszkowska, która niestety nie mogła przybyć na spotkanie z radnymi i 
mieszkańcami podczas wyjazdowego tej sesji wyjazdowej. P. Szyszkowska 
potwierdziła jednak w rozmowie telefonicznej to wszystko, co mówiła podczas 
swojej wizyty na posiedzeniu Komisji Oświaty 26 września 2011 r.

Ad. 5.

Następne posiedzenie komisji ustalono na 26 października 2011 r., godz. 8.15. 
Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji

Tadeusz Sasin

1. Dokument utworzony przez: Robert Szydlik
2. Data utworzenia dokumentu: 19.10.2011r.


